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Kære beboere 

 

 
 

Der var stor tilslutning til den ordinære generalforsamling i fælleshuset. I kan se referat på 
hj.siden eller i mappen i fælleshuset. Der bliver kontingent forhøjelse på 600 kr årligt. 
Poplerne stynes hvert 2. år. Formand Lone genvalgt, Charlotte genvalgt og nye 
bestyrelses medlemmer: Frank (47)og Flemming(35). 
 

 
Husk hvis der er 2 på hinanden fester i fælleshuset, at snakke sammen om oprydning, så 
der ikke opstår misforståelser ved overdragelsen til den, der skal overtage huset. Vi har jo 
regler, men man kan vel også tale lidt sammen. 

 
Arbejdslørdag bliver i år den 29/05/10. I får nærmere besked, men sæt kryds i kalenderen. 
 

 
HUSK sommerfesten den 14/08/10. 
Der kommer nærmere besked om tidspunkt og tilmelding. 
 

 
 
Det kommende år vil bestyrelsen planlægge et ekstra cykelskur. Det vil blive præsenteret 
på den næste general forsamling. 
Hvis der er nogen, der går med nogle gode ideer/forslag til dette, er i meget velkomne til at 
komme frem med det. Snak med mig eller send en lap papir med netop din idé, Det 
behøver ikke være flotte tegninger, men bare den idé du går med. 



 

 
 

Der er sket en del skader hist og her på vejen, det vil blive lavet i løbet af foråret. 
 
 
I den tro, at nedløbsrøret var utæt på fælleshuset, havde vi vvs ude for at reparere det. Det 
viste sig desværre, at der ingen afskærmning var lavet på siderne af kvistene, så sne og 
regnvand kunne ikke falde ned i nedløbsrøret, med løb lige ind på underlaget i huset og 
har givet noget fugt omkring vinduerne på et af værelserne og vinduet på repoen. Jer der 
har kviste( landsbyen) skal nok lige kontrollere om det er lavet hos jer 


